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Styremøte (AU) i Foreldreforeningens  
Skoleåret 2022/23 

 
Referat 

 
Nr. 05/23 Dato 06.09.23 Kl.slett 1800-1930 
Sted: Lærerrommet   
      

Tilstede: Paul Drangsland 
  Øystein Ask   

Kari Tyvoll  
 Bertil Nistad  

Stig Rune Østgård 
Marta Kristine Andersen  
Lene Markussen 
Geir Øien 

 
Forfall:   Ellina Willert   
 
 

Saksnr. Saksbeskrivelse Ansvar 
26/23 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte  

Innkalling og referat ble godkjent 
Paul 

27/23 Informasjon 
Generelt 
Økonomi  

 Foreningen har ca kr 69.000,- på konto pr i dag. Av 
dette er kr 20.000,- avsatt til innkjøp av AV/lys- og 
lydutstyr i kantina. Årlig støtte til klassene er overført 
med kr 50.000,- 

Info 
 Fungerer/ eller blir klasse-epostene brukt? Det må tas 

med i nyhetsbrevet at dette er den eneste plassen vi 
kommuniserer med klassekontaktene. 

 Nytt fra AU sendes ut 4 ganger pr skoleår. 
(september, november, januar og mai) Neste nytt 
sendes ut i slutten av september 
 

Julemarked 

 
Paul 
 
Bertil 
 
 
 
 
 
Paul 
 
 
 
 
 
 
Kari 
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 Årets julekontakter er ikke på plass, og Kari har 
kontaktet Marius/klasselærere for å få dette på plass. 
Kari følger opp 

 Julemarkedsmøtene blir i starten på Teams 
 AU sitt lager er flyttet til svartbygget og vi får bedre 

oversikt og system for de aktiviteter vi har ansvaret 
for 

 Åpning av julemarkedet i skolegården eller i Ila kirke 
bør drøftes nærmere. Det er stemning i AU for at 
åpningen skjer med konsert i kirka, og Kari kontakter 
Ila menighet for å høre om kirka er ledig. 

 
Nytt fra skolen 

 Det er kun ansatt en ny lærer for neste skoleår, Heidi i 
5. klasse 

 Norge på tvers er gjennomført for 10.klasse og alle 
kom i mål. Stor mestringsfølelse! 

 Mulighetsstudien for framtidig behov og bruk av 
bygningsmassen pågår. Arkitekt Skibenes er engasjert 
til dette. 

 Bygningen på Skansen blir brukt av VG3 i år, men 
videre bruk er foreløpig ikke avklart 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geir 
 

   
 Nye saker  
28/23 Konstituering 

De ulike roller i styret ble fordelt slik: 
 
Styreleder: Paul Drangsland (valgt av Årsmøtet) 
Nestleder: Øystein Ask 
Økonomiansvarlig: Bertil Nistad 
Julemarkedsansvarlig I: Kari Tyvoll 
Julemarkedsansvarlig II: Marta Kristine Andersen  
Informasjonsansvarlig: Stig Rune Østgård 
 
Varamedlemmer møter på alle styremøter AU. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

29/23 Storforeldremøte 
Steinerskoleforbundet har hatt fokus på hage, natur og 
friluftsliv. Noen forslag til storforeldremøte kan være: 
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 Friluftsliv 
Orientering fra lærerne om de ulike turer som 
gjennomføres i skolen regi. Formål og erfaringer 

 Skolehage 
Ekstern foreleser er uformelt spurt om muligheten 
 

30/23 Søknad om støtte VG3 årsoppgave 
Henrik H.Heide søker om støtte til innkjøp av programvare 
for å lage EDM musikk.  
Problemstillingen som stilles i årsoppgaven er «Hvordan 
påvirker musikk mennesket?» 
 
Vedtak: 
Søknaden støttes med kr 1.400,-  
 

 

   

 


